
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Interpellation om cykelvägen i Lerbäcken 

I mars 2021 motionerade moderaterna om att kommunen borde agera för att cykelvägen 

mellan Trollebo och Lerbäckens ridcenter åter görs tillgänglig efter att en bullervall placeras 

på den tidigare cykelvägen. Detta eftersom cyklisterna tvingades cykla längs med den starkt 

trafikerade rv 50. Där fick vi svar om att Trafikverket hade ansvar för vägen och angränsande 

cykelväg.  

Kommunen skulle ta upp en dialog med Trafikverket hur detta skulle kunna lösas framöver. 

Det är många yngre som vill ta sig till Lerbäcken och ridcentret. Det är därför viktigt att dessa 

kan ta sig fram på ett säkert sätt. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Jan Bohman: 

 Hur går arbetet med att ordna en trygg cykelväg mellan Trollebo och Lerbäcken? 
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